



## Protokoll §92-123

### Distriktsstyrelsen

**Tid:** 2016-05-14

**Plats:** Kastlösa Allégård, Öland

<b>Ordinarie:</b> Amanda Lönneborg, ordförande	(närvarande)
Molly Fagergren, vice ordförande	(närvarande)
Sofia Engnell, vice ordförande	(frånvarande)
Adam Stemberger	(närvarande)
Alicia Hemmingsson	(närvarande)
David Johansson	(§116-122 närvarande)
Ellen Isaksson	(frånvarande)
Hampus Johansson	(närvarande)
Håkan Runnsjö	(närvarande)
Livia Aronsson	(närvarande)
Pernilla Sjögren	(närvarande)

**Adjungerade:**

**Bilagor:**

**Underskrifter:**

.....  
Amanda Lönneborg, ordförande      Adam Stemberger, justerare

.....  
Pernilla Sjögren, sekreterare

## §92 Mötets öppnande

Ordförande Amanda Lönneborg hälsade kl.9.35 alla välkomna och förklarade distriktsstyrelsemötet för öppnat. Pernilla Sjögren höll i bön.

## §93 Godkännande av Föredragslista

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** godkänna föredragningslistan.

## §94 Val av sekreterare

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** välja Pernilla Sjögren till sekreterare.

## §95 Val av justerare

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** välja Adam Stemberger till justerare.

## §96 Rapporter

Inga rapporter har tillkommit.

## § 97 Genomgång DS

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** lägga föregående protokoll till handlingarna.

## § 98 Genomgång AU

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** lägga föregående AU-protokoll till handlingarna där det beslutades att ställa in Tillsammans.

## § 99 Genomgång ekonomirapport

Ekonomirapporten ser bra ut, den går plus minus noll.

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** lägga ekonomirapporten till handlingarna.

## §100 Genomgång Hemsidegrupp

Hemsidegruppen har bildat en facebookgrupp för att hålla kontakten. Hemsidegruppen kommer att jobba nära marknadsföringsgruppen och ha ett starkt samarbete för att synas och höras. Ett ryck till att uppdatera hemsidan kommer att göras inom kort. Andreas Axelsson och Torsten Thorvaldsson har tillfrågats om att vara med i hemsidegruppen och svarat ja. En till ska hittas till hemsidegruppen.

## §101 Genomgång marknadsföringsgruppen

Alicia Hemmingsson berättar att marknadsföringsgruppen har delat in arbetsområden i gruppen. De håller kontakten via facebook. Funderingar kring nya profilprodukter diskuteras och ska tas upp i marknadsföringsgruppen.

## § 102 Genomgång lokalavdelningskontakter

Alla lokalavdelningar har kontaktats via telefon eller mail dock utan svar. Bortsett från Oskarshamns lokalavdelning (Blå jungfrun) som gav svar via mail. De funderar på att gå ur Svenska Kyrkans Unga. En dialog har därför inletts där vi ska se vad vi kan göra för att förbättra situationen och få dem att stanna kvar.

Var och en av lokalavdelningskontakterna kommer att försöka nå sina lokalavdelningar igen.

Vi har med glädje Fredrik Modéus med oss i frågan där han på nästa präst- och diakonmötet ska tala för att Svenska Kyrkans Unga är en bra organisation att engagera sig i.

## § 103 Genomgång Arrangemangskontakter

**Vintermötskommittén** - De har svårigheter att hitta funktionärer till lägret. I övrigt så rullar planeringen på. De hade möte under en helg i April.

**Nattkampen** - Torsten Thorvaldsson har varit och kollat in lägerplatsen i Lenhovda. Kommittén önskar även ytterligare 32000kr på grund av att det antagligen kommer färre deltagare än planerat.

**På väg** - Planeringen är igång. Nytt möte kommer att ske i kommande vecka. Läget är under kontroll. Viljan för att genomföra lägret är starkt!

## §104 Ajournering

Distriktstyrelsen ajournerade sig för att fika på mazariner kl.10.54

## §105 Återupptagande

Mötet återupptogs kl. 11.19

## § 106 Delegationsordning

### **Distriktstyrelsen beslutade**

**Att** fastställa delgationsordningen.

## § 107 Val av representanter till DUK

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** skjuta upp punkten till senare under helgens möte.

## §108 Gemensamt möte med Lunds stift

Ett möte kan vara bra att ha med Lunds distrikt eftersom att de ständigt ökar i medlemsantal och vi har mycket att lära av dem. Utebyte är både roligt och lärorikt.

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** ha gemensamt möte med Lunds distrikt på S:t Sigfrids Folkhögskola i 11-13 november ifall denna helg passar för Lunds distriktstyrelse styrelse.

## §109 Ajournering

Distriktsstyrelsen ajournerade sig för lunch kl.12.50

## §110 Återupptagande

Mötet återupptogs kl. 14.10

## § 111 Val av ombud till RÅM

Förfrågan till flertalet personer skickas ut under mötets gång.

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** skjuta upp frågan till ikväll.

## §112 Val av ytterligare en person till nattkampsplaneringsgruppen

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** Välja Jacob Fredriksson till planeringsgruppen för Nattkampen.

## §113 Val av Tid och plats för DÅM 2017

Olika platser diskuteras. Värnamo, Vetlanda, S:t Sigfrid folkhögskola med samarbete av Pro Vero i Växjö. Förslagen på datum är 24-26mars 2017 eller 31mars - 2 april 2017.

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** välja 31 mars - 2 april 2017 distriktsårsmötet

**Att** tillfråga Vetlanda i första hand därefter S:t Sigfrids Folkhögskola med hjälp av Pro Vero i Växjö och därefter Värnamo till att hålla i distriktsårsmötet för 2017 samt att låta AU ta ett slutgiltigt beslut.

## § 114 Val av tid och plats för DS-möte i augusti 2016

Håkan har kollat läget för att vara i Oskarshamn 26-28 augusti i Växjö och bokat lokaler.

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** vara i Oskarshamn (Blå Jungfrun) 26-28 augusti.

## §115 Ajournering

Distriktsstyrelsen ajournerade sig för utflykt och sökande efter representer till RÅM och DUK kl.14.45

## §116 Återupptagande

Mötet återupptogs kl. 17.17

## § 117 Val av ombud till RÅM

Förfrågan till flertalet personer skickas ut under mötets gång.

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** Välja Josef Fjellander, Joakim Karlsson som ombud till Riksårsmötet 2016 samt att leta vidare efter ombud som får godkännas av ordförande Amanda Lönneborg.

## § 118 Val av representanter till DUK

### **Distriktsstyrelsen beslutade**

**Att** Torsten Thorvaldsson, Jonna Karlsson, Livia Aronsson, Håkan Runnsjö samt en femte person som AU får besluta.

## §119 Ajournering

Distriktstyrelsen ajournerade sig för kvällsmiddag kl.17.50

## §120 Återupptagande

Mötet återupptogs kl. 18.40

## § 121 Övriga frågor

Distriktstyrelsen diskuterar Stiftsmullmäktigemötet 25 maj. Vi är i behov av ytterligare en representant. Vad ska vi göra? Vi letar vidare efter representanter.

Hur ska vi göra för att utveckla vår organisation? Diskussionen fortsätter efter avslutat möte för att diskutera fram ett mål och var vi vill komma med organisationen.

## § 122 Avslutande bön

Distriktstyrelsen ber vid avslutad styrelsehelg.

## § 123 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 19.00